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Abstract (en)
[origin: US5121406A] The invention relates to an induction melting furnace 1 for metals which are difficult to melt including an induction coil 2
surrounding the crucible 3 and a mold receptacle 4 surrounded by an annular chamber 5 to hold the cooling agent. The crucible 3 is disposed
in a housing 7 provided with a vacuum connection 6. In order to improve the microporous nature, the melt contained in the mold receptacle 4 is
compressed by means of a pressure which is build up in the mold receptacle 4 prior to the cooling.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Induktionsschmelzofen (1) zum Schmelzen von schwer schmelzbaren Metallen mit einer den Schmelztiegel
(3) umschlingenden Induktionsspule (2) und einem Formbehälter (4), der von einer Ringkammer (5) zur Aufnahme von Kühlmittel umgeben ist. Der
Schmelztiegel (3) ist in einem mit einem Vakuumanschluß (6) versehenen Gehäuse (7) angeordnet. Um die Mikroporosität zu verbessern, wird die
im Formbehälter (4) aufgenommene Schmelze durch im Formbehälter (4) aufbaubaren Druck vor dem Abkühlvorgang verdichtet. <IMAGE>
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